
 

Gällivare och Luleå den 2 juni 2020 

 

Interpellation till regionrådet Linda From om vilka operationer som ska 

upphandlas av privata aktörer.  

Det är med stor oro vi nu ser en utvecklingen med längre köer till undersökning, behandlingar 

och operationer. Norrbotten rapporterad som det län där det ställts in flest operationer för att 

kunna möta norrbottningarnas behov av Covid vård. En omställning som självklart varit 

nödvändig men vars konsekvenser måste hanteras. Är det något som denna Corona kris har visat 

är det att samhället och dom offentliga verksamheternas förmåga att ställa om och möta dom 

utmaningar som knackar på dörren är stor.  

 

Mitt i den brinnande Corona krisen klargör Regionrådet Linda From att det nu är läge för privat 

vård? Enligt bland annat SR ser den politiska ledningen positivt på att anlita privata vårdföretag, 

något som oroar många anställda och invånare i Norrbotten och det är också den oron som är 

anledningen till denna interpellation. 

Vårdens medarbetare och tjänstepersons ledning har gjort otroliga insatser för att ställa 

verksamheten i denna brinnande kris och därför borde politiska diskussioner om privatiseringar 

eller ej vänta men eftersom rapporterna från media visar sitt tydliga språk måste dessa frågor 

ställas redan nu.  Vi socialdemokrater får känslan att regionledningen med Moderaterna, Centern 

och Sjukvårdspartiet i spetsen kommer använda Corona krisen som ett instrument för att öka 

andelen privat vård i Norrbotten. Vi interpellanter hoppas verkligen att den känslan är fel men 

vill därför att regionledningen och Linda From redogör för följande frågor: 

 

På vilka områden är det idag aktuellt med att upphandla privata vårdgivare? 

För vilka belopp är det aktuellt att göra upphandlingar? 

 

Om upphandling sker kommer den ordinarie verksamheten som fanns inom regionen innan 

Corona krisen att minskas?  
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